
Toezeggingenlijst commissie voor Burger & Bestuur, bijgewerkt tot en met 11 juni 2019

Wijzigingen t.o.v. vorige rapportage staan cursief

Nummer Vergadering jj-mm-dd Omschrijving afspraak/toezegging Stand van zaken afdoening Portefeuillehouder

100 Raad 16-06-30 Afsprakenkader toekomst BIGA. De evaluatiecriteria komen later ter vaststelling terug op de 

raadsagenda

Het opstellen van de overall evaluatiecriteria ten behoeve van het 

toekomstscenario voor Biga is onderdeel van de tussentijdse evaluatie van het 

afsprakenkader over toekomst Biga, gepland voor medio 2019.

Brommersma

121 Cie 17-05-11 N.a.v. behandeling VJN zegt wethouder toe de raad te informeren over besteding van het eventuele 

overschot op het aanvullend krediet Vierstee.

Eindafrekening en een eventueel overschot zijn nog afhankelijk van standpunt 

belastingdienst. Die heeft in juni 2019 weer nieuwe vragen gesteld in plaats 

van een uitspraak te doen.

Smolenaers

149 Cie 18-05-22 Schriftelijk antwoord op de vraag (GL) of tijdig een EU-aanvraag is ingediend voor WiFi in openbare 

ruimte. Zie ook toezegging B&B 179.

Nadat dit verzoek is besproken in het middenstandsoverleg in maart, is 

informatie gegeven via het Mededelingenblad 2019/14 van 5 april '19. Nadere 

informatie volgt in september  '19. Zie ook Toezeggingen B&B 179  en 200 .

Landwehr

150 Cie 18-05-22 Eigenaar AH nog een keer wijzen op de veiligheid van in- en uitrit parkeerplaats (bullet 2 van de 

motie: in overleg te treden met de vastgoedeigenaar om op en rond het parkeerterrein meer ruimte, 

comfort en veiligheid te bieden aan de klanten die lopend en fietsend boodschappen komen doen)

Over de uitkomsten van het overleg volgt, nadat de aanpassingen aan en 

rondom het parkeerterrein zijn uitgevoerd, informatie via het Mededelingenblad 

in september  '19.

Landwehr

153 Raad 18-05-31 

Tevens cie. mei en 

cie. juni 2019

Voorjaarsnota: Wethouder Mieras zegt toe in raadsvoorstellen een paragraaf op te nemen c.q. expliciet 

aan de raad te rapporteren welke inspanningen, en de wijze waarop, de initiatiefnemer op het gebied 

participatie en communicatie heeft geleverd.                                                                  Dhr. 

Schlamilch (Cie 19-04-11): Er liggen nu weer twee raadsvoorstellen zonder communicatie- en 

participatieparagraaf. Deze toezegging kan niet worden afgevoerd. (Eerst zien en dan geloven.)  Mw. 

Brekelmans (cie. 19-05-14) en dhr. Schlamilch (cie. 19-05-16): Toezegging kan pas worden afgevoerd 

als hij wordt nagekomen: NIET AFVOEREN                                                                                            

Wethouder Landwehr zegt in cie. OR van 16 mei 2019:  zal in de komende raadsvoorstellen een 

ordentelijke paragraaf over participatie toevoegen. 

Deze toezegging wordt betrokken bij de uitwerking van het nieuwe 

participatiebeleid, waarvoor een beleidsnota is vastgesteld bij raadsbesluit van 

18 april '19. Zie ook moties nrs. 96 en 97.  

Brommersma & Potters

156 Raad 18-06-21 Jaarrekening: Wethouder Mieras zegt toe dat een reële betaaltermijn van facturen wordt opgenomen 

in volgende jaarrekeningen.

De reële betaaltermijn is opgenomen met ingang van de Jaarrekening 2018, uit 

gebracht in mei '19.   AFVOEREN

Smolenaers

162 Raad 18-11-08 De wethouder zal overleggen met de raad over de nieuwe prestatie-indicatoren Een eerste voorzet is op 5 december '18 toegestuurd aan de auditcommissie. Smolenaers

163 Raad 18-11-08 Portefeuillehouder Potters zegt toe inwoners op te roepen melding te doen bij de gemeente en de 

wijkagent om het dumpen van afval te melden zodat de pakkans wordt vergroot. De 

portefeuillehouder zal bezien of in het kader van social media extra aandacht kan worden gegeven aan 

het dumpen van afval.

Informatie volgt via het Mededelingenblad in augustus  '19. Potters

164 Raad 18-11-08 bt Het lokaal referendum wordt betrokken in de afweging bij het nieuw op te 

stellen participatiebeleid. Over de stand van zaken en de uitkomsten van de 

brede inwonerspeiling is informatie gegeven via het Mededelingenblad 2018/51-

52 van 21 december '18 en de beleidsnota is uitgebracht voor behandeling in 

april '19. 

Brommersma

165 Raad 18-11-08 Wethouder Brommersma zegt toe voor de Voorjaarsnota over de situatie en het overleg met de RDWI 

te rapporteren (zie ook motie M24)

Informatie hierover is gegeven via het Mededelingenblad 2019/23 van 7 juni 

'19.   AFVOEREN

Brommersma

167 Raad 18-11-29 Vragenhalfuur: Veiligheid Utrechtseweg. Burgemeester zal het verzoek om handhaving met 

vertegenwoordigers van de politie opnemen en kijken of in de tijd tot de fietstunnel gereed is extra 

aandacht kan worden besteed aan handhaving. Cie. 13 juni 2019: niet afvoeren

Informatie hierover is gegeven via het Mededelingenblad 2019/18 van 3 mei

'19.

Potters

170 Cie 18-12-11 De heer Potters zegt toe dat het college bij het opstellen van het kapbeleid nog eens zal kijken hoe 

effectief handhaving is. Dit wordt niet in de APV opgenomen om de APV ‘zo schoon mogelijk’ te 

houden.

Het aspect handhaving zal worden betrokken in de evaluatie van het kapbeleid. 

De evaluatienotitie volgt in oktober  '19.

Potters

171 Cie 18-12-11 De heer Potters zegt toe dat in het vast te stellen evenementenbeleid (Q1 2019) kan worden 

gehandhaafd en nadere regels kunnen worden gesteld over afval en geluidsoverlast.

Nadere informatie omtrent het evenementenbeleid volgt via het 

Mededelingenblad in september  '19. Zie ook Moties nrs. 160 en 162.

Potters

172 Cie 18-12-11 De heer Potters zegt toe ook mensen zonder digitale middelen mee te nemen c.q. de APV voor alle 

doelgroepen toegankelijk te maken. 

Nadere informatie omtrent de digitale toegankelijkheid van de APV en de 

vertaalslag volgt via het Mededelingenblad in september  '19.

Potters

179 Raad 18-12-20 WiFi in openbare ruimten: eerder gedane toezegging (jan. 2017) alsnog oppakken: a) resultaten 

subsidieronde misgelopen door verzuimen indienen aanvraag b) niet met ondernemers over 

gesproken, c) raad niet geinformeerd, door voortdurend doorschuiven op toezeggingenlijst. Opnieuw 

indienen voor nieuwe ronde subsidieaanvraag. Zie ook toezegging B&B 149.

Nadat dit verzoek is besproken in het middenstandsoverleg in maart, is 

informatie gegeven via het Mededelingenblad 2019/14 van 5 april '19. Nadere 

informatie volgt in september  '19. Zie ook Toezeggingen B&B 149  en 200 .

Landwehr

181 Raad 18-12-20 Kostenbeheersing sociaal domein. Wethouder Brommersma gaat uitzoeken of wij ook per 

gemeente inzicht kunnen krijgen in de inzet van de tegenprestatie. 

De raad is via het Mededelingenblad van 17 mei 2019 geïnformeerd over de 

tegenprestatie in De Bilt.   AFVOEREN

Brommersma

183 Cie 19-01-15 Doorontwikkeling RKC. De bestaande groslijst met potentieel te onderzoeken onderwerpen van de 

Rekenkamercommissie wordt voor het meireces verspreid onder de raadsleden

RKC

185 Cie 19-01-15 Regionaal risicoprofiel en inbreng Beleidsplan 2019 VRU.  De resultaten van de gehouden 

stresstesten worden gedeeld met de raad

Voor dit onderwerp is een raadsavond gereserveerd op 3 september '19.   

AFVOEREN

Potters

186 Cie 19-01-15 Vaststellen sportnota. Het idee van een stimuleringsprijs wordt meegenomen in de 

uitvoeringsagenda en tzt geevalueerd.

Het idee van een stimuleringsprijs wordt meegenomen in het proces met de 

uitvoerende organisaties naar een uitvoeringsprogramma. Over het 

uitvoeringsprogramma volgt informatie via het Mededelingenblad in het 4e 

kwartaal '19

Bakker

187 Cie 19-01-15 Vaststellen sportnota. Indien beschikbaar wordt nadere informatie (cijfermateriaal) aangeleverd 

inzake participatie.

Cijfermateriaal wordt verzameld en voor zover beschikbaar opgenomen in de 

uitvoeringsprogramma. Over het uitvoeringsprogramma volgt informatie via het 

Mededelingenblad in het 4e kwartaal '19.

Bakker

188 Cie 19-01-15 Vaststellen sportnota. Bij de kadernota wordt teruggekoppeld over de mogelijkheid financiele 

ruimte te maken voor extra buurtcoaches

Over de mogelijke financiële ruimte voor buurtcoaches volgt informatie via de 

Kadernota 2020 in juni '19.    AFVOEREN

Bakker

189 Cie 19-01-15 Vaststellen sportnota. De protocollen mbt sociale veiligheid en vertrouwenspersonen worden 

opgevraagd bij de sportverenigingen en gedeeld met de raad

Over de inventarisatie bij verenigingen inzake de bekendheid van 

vertrouwspersonen en procollen sociale veiligheid volgt informatie via het 

Mededelingenblad in september  '19.

Bakker

190 Cie 19-05-14 Wethouder Bakker zegt toe dat de raad kennis kan nemen van het plan van aanpak van SAVE. Dit 

verschijnt in het RIS.

Bakker

191 Cie 19-05-14 Heeft SAVE meer nodig dan het plan van aanpak (hulpvraag)? De wethouder zegt dat dit onderwerp 

is van het gesprek en zegt toe deze vraag mee te nemen naar een volgend overleg. 

Bakker

192 Raad 19-04-18 Indien motie M25-2019 gekoppeld kan worden aan klimaatbeleid en klimaatakkoord, kan wethouder 

Brommersma (daarna) binnen drie maanden met een lokaal plan komen, inclusief het onderdeel 

aanpak van communicatie en participatie. Mevrouw Kok vraagt of daar de zoekgebieden in worden 

genoemd die van invloed zijn op het grondgebied van gemeente De Bilt. De wethouder zegt toe met 

inwoners en sleutelfiguren in gesprek te gaan voordat de gemeente een bod zal doen.

Het participatietraject wordt betrokken bij de startnotitie voor de Regionale 

Energiestrategie (RES), die wordt uitgebracht voor behandeling in september 

'19.

Brommersma

193 Raad 19-04-18 Participatienota. Wethouder Brommersma zegt toe dat er cijfers worden opgenomen in de 

kadernota. 

M26-2019 (motie Participatiebeleid Kritische Succesfactor Tevredenheid, Fractie Brouwer) is 

ingetrokken.

Brommersma

194 Raad 19-04-18 Participatienota. Wethouder Brommersma zegt toe nog dit jaar met een notitie te komen over hoe 

‘Right to Challenge’ op de Biltse manier vorm kan krijgen, inclusief financiële en personele 

consequenties. De wethouder gaat haar best doen dit voor de Kadernota op te leveren en zegt een 

gesprek in het najaar hierover toe. 

Brommersma

195 Uitloop cie 19-05-21 Voorjaarsnota. Wethouder Smolenaers zegt toe vanaf de volgende keer een hoofdstukje risico’s op 

te nemen voor zaken die van belang zijn te melden, ook al zijn deze nog niet in concrete cijfers uit te 

drukken.

Smolenaers

196 Uitloop cie 19-05-21 Voorjaarsnota. Wethouder Smolenaers zegt toe: volgende keer wordt de primaire begroting ernaast 

gezet zodat de wijziging inzichtelijk is.

Smolenaers

197 Uitloop cie 19-05-21 Verordening jeugdhulp.Wethouder Bakker zegt toe: de kan-bepaling moet een wordt-bepaling zijn 

en wordt in de verordening aangepast. Het college zal een nieuw voorstel aan de raad uitbrengen 

waarin de wijziigingen zijn verwerkt.

Bakker

198 Uitloop cie 19-05-21 Verordening jeugdhulp. Wethouder Bakker zegt toe op de eigen gemeentelijke website (meer) 

informatie te geven over de ‘te bewandelen weg voor mensen’. De wethouder zegt toe de website na 

te kijken: informatie moet goed vindbaar zijn en er moet een link zijn met het CJG c.q. de informatie 

daarover moet ook helder zijn. Ook de informatie over de vertrouwenspersoon op de website wordt 

gecheckt.

Bakker

199 Uitloop cie 19-05-21 Verordening Wmo. Wethouder Brommersma zegt dat artikel 11, J, K en L ontbreken. 

Wethouder Brommersma zegt toe dat de ontvangstbevestiging digitaal kan. 

De kan-bepaling moet een wordt-bepaling zijn en wordt in de verordening aangepast. 

Het college zal een nieuw voorstel voor de raad uitbrengen, waarin de wijzigingen zijn verwerkt.

Brommersma

200 Uitloop cie 19-05-21 Schriftelijk antwoord op de vraag (GL) of tijdig een EU-aanvraag is ingediend voor WiFi in openbare 

ruimte. Zie ook toezegging B&B 179.

Nadere informatie volgt in september '19. Zie ook Toezeggingen B&B 149 en 

en 179.

Bakker

201 Raad 19-05-28 Visie en meerjarenprogramma 2019-2022 voor dienstverlening. Halverwege 2020-2021 evalueert de 

wethouder het beleid met de raad.
Bakker 

202 Cie 19-06-11 Jaarrekening. Toename grote misdaden in De Bilt. Heeft dit een relatie met ondermijning? Moet hier 

richting Kadernota/begroting meer geld voor worden gereserveerd?

Potters



203 Cie 19-06-11 Strategische kaders participatie, W & I. 1) Verschillende fracties zijn geïnteresseerd in het 

onderzoek waar a.i. directeur Ray Geerling naar heeft verwezen over beperkte effectiviteit van 

interventies voor doelgroep 1. 

Wethouder Brommersma zegt toe de afspraken en verwachtingen met de extern ingehuurde directeur 

van de RDWI zwart op wit te zetten t.a.v. het budget voor doelgroep drie. 

2) Wethouder Brommersma zegt toe bij het vervolgplan (definitieve Strategische Kaders) meer 

informatie te verstrekken over cijfers van De Bilt 

3) Wethouder Brommersma zegt toe de evaluatie van de oude strategische kaders te delen.

4) Wethouder Brommersma zegt toe informatie over cijfers van het bereik van Kansrijk 

vrijwilligerswerk (i.h.k.v. de tegenprestatie). Daarnaast is gevraagd om cijfers m.b.t. aantal 

uitkeringen dat is stopgezet omdat uitkeringsgerechtigden zich niet aan de tegenprestatie houden.

5) Wethouder Brommersma zal beantwoorden of, in het kader van de privacy, energieleveranciers 

informatie aan gemeenten mogen verstrekken. Of dat mag wordt uitgezocht.

6) Er is gevraagd of er een evaluatie beschikbaar is van de schulddienstverlening.  

7) Taalhuizen en goede taalvoorzieningen worden meegenomen door de wethouder. 

8) Over regisseur (1 gezin 1 plan 1 regisseur) zegt de commissie dat niet staat vermeld hoe dit 

opgepakt wordt, en vraagt zij of het zinvol is dit in het document te zetten.

Brommersma



Toezeggingenlijst commissie voor Openbare Ruimte, bijgewerkt tot en met 4 juli 2019
Wijzigingen t.o.v. vorige rapportage staan cursief

Nummer Vergadering jj- Omschrijving afspraak/toezegging Stand van zaken afdoening Portefeuillehouder
18 Raad 14-10-30 Wethouder Mieras zegt toe de situatie van Kooijdijk 14 opnieuw te bezien. Zal gebruik maken van de 

wijzigingsbevoegdheid áls dat mogelijk is en zegt toe de raad hierover te informeren.  

Zolang geen concreet plan is ingediend, ontbreekt de onderbouwing voor 

gebruik van de wijzigingsbevoegdheid ter plaatse. Nadere informatie volgt 

zodra een concreet plan is ingediend.

Landwehr

159 Raad 17-06-29 De Kwinkelier. Wethouder Mieras zegt toe dat het college na 'deze ronde' met een integraal plan komt en met 

een bestemmingsplanprocedure. De wethouder onderzoekt of kan worden opgenomen in afspraken of regels 

dat winkeliers maximale keuzevrijheid hebben in zondagopenstelling (en niet kunnen worden gedwongen door 

middel van bijv. huurvoorwaarden). 

Over de keuzevrijheid inzake de zondagsopenstelling is informatie gegeven via 

het Mededelingenblad 2017/35 van 3 november '17. Het bestemmingsplan is 

afhankelijk van initiatiefnemer.

Landwehr

175 Raad 17-11-09 Wethouder Rost van Tonningen zegt toe: kapbeleid komt op de doorlopende termijnagenda bestuurlijke 

planning begin 2018. 

De evaluatie van het kapbeleid volgt naar verwachting in oktober  '19. Brommersma

176 Raad 17-11-09 Wethouder Rost van Tonningen zegt toe samen met bewoners rond De Vierstee een plan te maken en te 

bezien wat prioriteiten zijn. 

Informatie hierover is gegeven via het Mededelingenblad 2019/26 van 28 juni 
'19.    AFVOEREN

Brommersma

185 Cie 18-02-08 Wethouder Mieras zegt update nota over achtergebleven locaties toe aan rl. De Groot. Wethouder wil er geen 

termijn aan koppelen. 

De gevraagde update-nota volgt via het Mededelingenblad in naar verwachting 

via het Mededelingenblad september  '19.

Smolenaers

191 Raad 18-06-21 N.a.v. agendapunt Jaarrekening: Wethouder Mieras zegt toe om schriftelijk terug te komen over de vragen van 

fractie van de VVD over verwerking financiën nieuw zwembad  2017.  (cie. 13-09-18) Niet afvoeren, zolang 

nog niet beantwoord.

De gevraagde informatie volgt bij het beslisdocument inzake de publiek-

publieke samenwerking voor beheer en exploitatie van de sportaccommodaties 

in september  '19.

Bakker

200 Raad 18-09-27 Wethouder Landwehr zegt toe dat het beperken van geluids- en verkeersoverlast kan worden meegenomen bij 

de actualisatie van het huidige evenementenbeleid. Tot die tijd - tot die actualisatie komt - worden 

evenementen getoetst en waar mogelijk beperkt op het gebied van overlast door middel van het vigerende 

evenementenbeleid en het bestemmingsplan.

Over de vaststelling van het geactualiseerd evenementenbeleid volgt informatie 

via het Mededelingenblad in september  '19. 

Potters/Landwehr

206 Raad 18-11-08 In 2019 worden locaties voor woningbouw aangewezen die het college kan aanwijzen. Er worden 450 sociale 

woningen gebouwd tot 2030. De wethouder wil het toewijzingsbeleid De Leijen graag uitzoeken. Ten aanzien 

van HF Witte zal de wethouder proberen te handelen in de geest van de goedhuurwoningen.

De notitie Uitgangspunten Woningbouwambitie is vastgesteld bij raadsbesluit 

van december '18. Een voorstel over de aanwijzing van woningbouwlocaties 

volgt in oktober  '19.

Smolenaers

207 Raad 18-11-08 Wethouder Brommersma zegt toe duurzaamheidsrapportages kwantitatief en SMART te maken. Dit is een 

onderdeel van het duurzaamheidsprogramma (aangenomen motie 26 maart 2015). 

Het SMART maken wordt onderdeel van de Duurzaamheidsagenda 2019-2022 

die is uitgebracht  voor raadsbehandeling in juni '19.   AFVOEREN

Brommersma

209 Raad 18-11-08 Bij de ontwikkeling Schapenweide krijgen burgers de ruimte zich te laten horen De omwonenden zijn in 4e kwartaal 2018 actief over de ontwikkelingen 

geïnformeerd. Zodra het onderzoek van gemeente en Rijksvastgoedbedrijf is 

afgerond volgt nadere informatie aan de omwonenden. 

Landwehr

210 Raad 18-11-08 Het VCP wordt z.s.m. afgerond. Begin 2019 wordt een programma verkeersmaatregelen voorgelegd aan de 

raad                                                                                                                                                    

(9-4-2019:) De heer De Ruiter vraagt toezegging 210 inzake VCP zo spoedig mogelijk af te ronden en niet af 
te voeren. De motie betrof niet het VCP voor onder meer Dorpsstraat, Jan Steenlaan en omgeving.
Dhr. Boer (Cie 19-04-11): er is een VCP3A (grote VCP voor hele De Bilt) en een VCP De Leijen. De motie gaat 
over VCP3A en heeft niets te maken met VCP De Leijen. Toezegging graag laten staan. 

De gevraagde informatie is gegeven via het Mededelingenblad 2019/13 van 29 

maart '19.

Landwehr

211 Raad 18-11-08 De wethouder komt terug op de geluidshinder A27 en zal duidelijkheid geven over de manier en het moment 

waarop duidelijkheid wordt gegeven over de geluidshinder (computersimulatie of in het veld (eventueel ODRU)                                                                                                                                                  

Dhr. Schlamilch (Cie 19-04-11): Er dreigt een spraakverwarring te ontstaan. De toezegging is anders 
geformuleerd. Nu wordt gekeken of RWS voldoet aan de wettelijke geluidsnormen. De toezegging kan niet 
worden afgevoerd.

De gevraagde informatie is gegeven via het Mededelingenblad 2019/11 van 15 

maart '19. Een aanvullende raadsmededeling volgt in september '19.
Landwehr

212 Raad 18-11-08 Overleg met de provincie over de rode contour; landschapsvisie wordt ontwikkeld In april '19 is overleg gepland met de provincie. Over het resultaat volgt 

informatie via het Mededelingenblad in september  '19.

Landwehr

213 Raad 18-11-08 In 2019 wordt een plan van aanpak voor de verkeersveiligheid van de Planetenbaan opgeleverd Voortgangsinformatie volgt via het Mededelingenblad in september  '19. Landwehr

214 Raad 18-11-08 De wethouder zal uitzoeken op grond van een raadsvoorstel gemeente Veenendaal of getallen van 

duurzaamheidsleningen kloppen 

Informatie over de afhandeling van deze motie is gegeven via het 
Mededelingenblad 2019/26 van 28 juni '19.  AFVOEREN

Brommersma

215 Raad 18-11-08  

Commissie 14-03-

19

De wethouder zal de opvolging van een motie in verband met boomplantdag nagaan.  De heer Blijham vraagt 

wat de status is, wordt hier nog iets aan gedaan? Vraag wordt schriftelijk beantwoord. Verzoek is deze week 
hierop te antwoorden.

Over uitvoering van de motie is informatie gegeven via het Mededelingenblad 
2019/21 van 24 mei '19.   AFVOEREN

Brommersma

216 Raad 18-11-08 De evaluatie van het kapbeleid komt op de agenda in het eerste kwartaal van 2019 (zie ook toezegging OR 

175)

De evaluatienotitie volgt in oktober  '19. Brommersma

218 Cie 18-11-13 De Beylevelden

Wethouder zegt toe schriftelijk te beantwoorden: ‘Hoe is de status op dit moment in het gebied, qua visies 

enz.’? 

De toegezegde informatie volgt via het Mededelingenblad in augustus  '19. Landwehr

220 Cie 18-12-18 Uitgangspunten woningbouwambitie. Wethouder Smolenaers zegt toe dat de inrichting van speelruimten bij het 

op te stellen speelruimtebeleidsplan wordt meegenomen: waar deze (speel)plekken een belangrijke waarde 

hebben, worden deze niet gebruikt voor woningbouwlocatie.

Over het nieuwe speelruimtebeleidsplan is voortgangsbericht gegeven via het 

Mededelingenblad 2019/13 van 22 maart '19. Het plan wordt naar verwachting 

aan de raad voorgelegd in oktober  '19.

Smolenaers

223 cie 19-03-14 Milieustraat: Wethouder zegt toe de verruiming van de openingstijden mee te nemen in de aanbesteding voor 

uitbesteding (privatisering). 

De verruiming van openingstijden zal worden meegenomen in het programma 

van eisen voor de exploitatie van de milieustraat. Nadere informatie over de 

andere wijze van organiseren van deze taak volgt via het Mededelingenblad in 

het 4e kwartaal '19. 

Brommersma

226 Raad 19-02-21 De heer Slootweg (SGP) stelt vragen over de mogelijke verhuizing van Action naar De Kwinkelier.

Wethouder Smolenaers beantwoordt als plaatsvervanger van wethouder Landwehr de vragen. De eigenaar van 

De Kwinkelier ontkent de verhuizing. De vraag ‘wat het college wil met de locatie waar de Action nu zit’, wordt 

schriftelijk beantwoord. 

Informatie volgt via het Mededelingenblad in september  '19. Landwehr

228 Raad 19-03-28 Raadslid Boer (SP) stelt vragen over de aanvraag vergunning voor afwijken van bestemmingsplan door 

Stichting Antonie van Leeuwenhoekterrein. Burgemeester Potters licht toe om welk evenement het gaat en 

komt schriftelijk terug op de rol van Provinciale Staten van Utrecht en waarom het bestemmingsplan in het 

geding kan komen in dit specifieke geval. 

Nadere informatie volgt via het Mededelingenblad in september  '19. Potters

229 Raad 19-03-28 Wethouder Smolenaers zegt toe de technische vraag van de heer Van de Veerdonk over De Werkschuit n.a.v. 

het agendapunt ‘Vaststellen grondexploitatie gemeentelijke ontwikkelingslocaties’ schriftelijk te beantwoorden. 

Het door de heer Van de Veerdonk eerder aangekondigde amendement komt hiermee te vervallen. 

Deze technische vraag is op 6 juni '19 per mail beantwoord.  AFVOEREN Smolenaers

237 Cie 19-05-16 Discussienota leegstand Detailhandel (leegstandsverordening). Wethouder Bakker zal aan de raad 

verslag uitbrengen over de gesprekken met ondernemers en de actieplannen van de winkelgebieden.  

Wethouder Bakker zegt toe in overleg te treden met de Provincie – op provinciaal niveau is ook deskundigheid 

beschikbaar op gebied van leegstand - en koppelt terug aan de gemeenteraad. De wethouder zal de Provincie 

ook vragen of De Bilt mee kan doen met de website van de Provincie ‘Utrecht transformeert’ en koppelt terug 

in het Mededelingenblad.                                                                                             Wethouder Bakker 

zal de aanpak van de leegstand te zijner tijd meenemen in het omgevingsplan/omgevingsvisie. 

Bakker

238 Cie 19-05-16 Omgevingsvergunning Voordorpsedijk 29A. Wethouder Landwehr komt schriftelijk terug op de vraag van 

de fractie van de SGP met betrekking tot geur (waarom zijn de toekomstige beperkingen niet evenredig, met 

name voor de manege).

Landwehr

239 Cie 19-06-18 Regionale huisvestingsverordening.  Wethouder Smolenaers neemt contact op met SSW over de signalen 
van onderhuur.

Over het contact met SSW volgt informatie via het Mededelingenblad in 

september  '19.

Smolenaers

240 Cie 19-06-18 Regionale huisvestingsverordening.  De vraag van raadslid Boer over het mogen houden van maximaal 5 
hennepplanten wordt schriftelijk beantwoord. Het gaat om de vergelijking van het huurcontract versus de wet: 
hennepconvenant is strenger dan de wet dus huurders zijn in het 'nadeel'.

Deze vraag is beantwoord bij brief van 21 juni 2019. AFVOEREN Smolenaers

241 Raad 19-06-27 Eikenprocessierups: wethouder Brommersma zegt toe mogelijkheden en kosten van bestrijding te 
onderzoeken/in kaart te brengen. 

242 Raad 19-06-27 Woon- en leefsituatie van kinderen in vakantieparken.  Portefeuillehouder Bakker antwoordt dat zij 
schriftelijk zal reageren omdat zij de vragen erg laat heeft ontvangen. 

243 Cie 19-07-04
Schapenweide. Achterliggende cijfers, modellen en tabellen worden aan de raad gestuurd (rapport Sweco). 
Doorrekening verkeerskundige situatie. Onderbouwing verkeersbewegingen (waarop beweringen wethouder 
zijn gebaseerd dat raadsvoorstel (nog) geen invloed heeft op verkeer/mobiliteit)

244 Cie 19-07-04 Schapenweide.  Intentieverklaring (tussen Provincie - gemeente - BiBio - RVB ?) 
245 Cie 19-07-04 Schapenweide. Verslag India missie van de burgemeester aan de gemeenteraad sturen



Lijst van moties tot en met de raadsvergadering op 27 juni 2019

In dit overzicht treft u aan de stand van zaken van door de gemeenteraad aangenomen moties
Onder de omschrijving is een korte samenvatting van de moties weergegeven. 
De volledige tekst van de moties is te vinden via http://www.debilt.nl/nl-nl/algemeen/artikelen/bestuur-en-organisatie/raadsvergaderingen-archief.aspx.

Nummer Raad dd-mm-jj Omschrijving Motie Stand van zaken afdoening Portefeuillehouder

9 25-09-14 Natuurontwikkeling Twisslaan/Groenekanseweg:  vraagt het college

-  te onderzoeken of de provincie en natuur- en terreinbeherende organisaties bereid zijn en mogelijkheden 

zien om (met vroegtijdige betrokkenheid van de bewoners van Brandenburg) gezamenlijk het gebied verder 

te ontwikkelen, waarbij de volgende zaken onderzocht worden: 

1.  realisatie van een recreatieve groene uitloopmogelijkheid voor de wijk Brandenburg.

2.  versterking van de EHS.

3.  (duurzame) verdienmogelijkheden van en in het gebied, waarbij wordt nagegaan of realisatie van 

bijvoorbeeld ecologische woningbouw en/of een bezoekerscentrum c.q. recreantenvoorziening mogelijk is 

naast de ontwikkeling van een park voor Brandenburg-en de versterking van de EHS.

4.  wijze waarop actieve betrokkenheid van de buurt Brandenburg West kan worden meegenomen in het 

proces 

-  de raad over de eerste uitkomsten van deze gesprekken uiterlijk in februari 2015 te informeren en aan te 

geven of en wanneer een raadsvoorstel te verwachten is.

(aangenomen in gewijzigde vorm: onderzoek is een brede verkenning, zowel inhoudelijk als fysiek (gebied is 

niet beperkt tot Twisslaan/ Groenekanseweg) en portefeuillehouder heeft tot medio 2015 de tijd om de raad 

te informeren).

Cie BB, 9-10-2018:
Hoe ver is college met dit voorstel? PvdA-fractie verzoekt om schriftelijke reactie.

Over het opgestelde plan van aanpak, waarvoor de raad bij de Voorjaarsnota 2015 krediet beschikbaar 

heeft gesteld, en over het participatieve verkenningsproces is informatie gegeven via het 

Mededelingenblad 2016/08 van 14 april '16. 

Over de uitkomsten van de verkenning is bericht via het Mededelingenblad 2016/26 van 22 december 

'16.  Het concept ruimtelijk kader is mede afhankelijk van de boscompensatie A27 en wordt eerst 

besproken met provincie en belanghebbenden alvorens het voor besluitvorming wordt voorgelegd aan 

de raad in naar verwachting het 1e kwartaal '19.

Over het opgestelde plan van aanpak, waarvoor de raad bij de Voorjaarsnota 2015 krediet beschikbaar 

heeft gesteld, en over het participatieve verkenningsproces is informatie gegeven via het 

Mededelingenblad 2016/08 van 14 april '16.

Over de uitkomsten van de verkenning is bericht via het Mededelingenblad 2016/26 van 22 december 

'16. 

Het concept ruimtelijk kader is mede afhankelijk van de boscompensatie A27. Daarover is nog geen 

definitieve duidelijkheid. Het concept ruimtelijk kader wordt, zodra afspraken met Rijkswaterstaat 

helder zijn, eerst besproken met provincie en belanghebbenden alvorens het voor besluitvorming 

wordt voorgelegd aan de raad.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

N.a.v. Cie BB, 9-10-2018, Tussentijdse voortgangsberichten hebben wij gegeven via het 

Mededelingenblad 2018/46 van 16 november 2018 en van 2019/11 van 15 maart 2019. Een 

vervolgstap is te verwachten in september  '19.

Landwehr

14 29-01-15 Beperken afwijkingsbevoegdheid van het college bij de bouw van De Timpe (M2 ): Vraagt het 

college slechts gebruik te maken van voornoemde afwijkingsbevoegdheid voor het plaatsen van facilitaire 

eenheden. Daarbij valt te denken aan zonnepanelen of liftschachten.

Uitvoering van deze motie is eerst aan de orde zodra voor De Timpe een concreet bouwplan wordt 

ingediend.

Landwehr

15 29-01-15 Hoek Jan Steenlaan / Rembrandtlaan (M6): Vraagt het college er voor zorg te dragen dat de feitelijke 

vormgeving van de hoek Jan Steenlaan/ Rembrandtlaan  de invoering van de afspraken uit het GVVP mogelijk 

maakt, d.w.z. dat de vormgeving van de hoek de eventuele invoering van een autoluwe Jan Steenlaan niet 

blokkeert.

De uitvoering van deze motie is aan de orde in het overleg met de projectontwikkelaar. Informatie 

daarover volgt via het Mededelingenblad zodra de planontwikkeling start.

Landwehr

17 23-06-16 Beïnvloeding vormgeving gebouw De Timpe (M8) : Vraagt het college zich richting de 

projectontwikkelaar in te spannen om, in elk geval bij de vormgeving en materiaalkeuze van het plan op de 

kop, het eigen karakter van Bilthoven te benadrukken en inwoners van onze gemeente via ateliersessies 

(werkateliers) bij dit proces te betrekken. 

De uitvoering van deze motie is aan de orde in het overleg met de projectontwikkelaar. Informatie 

daarover volgt via het Mededelingenblad in zodra de planontwikkeling start.

Landwehr

76 30-06-16 Verbeteren lokale omroep. Vraagt het college: in overleg te gaan met de lokale omroep en andere 

betrokken partijen om te kijken of een verhuizing naar het Lichtruim mogelijk is.

Over de uitvoering van de motie is informatie gegeven via het Mededelingenblad 2019/22 van 29 mei 
'19.    AFVOEREN

Smolenaers

80 30-06-16 Motie Speelruimtebeleid (M46): Vraagt het college: Participatie met buurtbewoners leidend te laten zijn, maar 

vanuit de gemeente wel te sturen door te gaan werken met hoofdspeelplaatsen per wijk, speelplaatsen voor 

bepaalde leeftijdscategorieën en betaalbare speeltoestellen ten einde de speelwaarde per speelplek, de 

flexibiliteit naar leeftijdscategorie per speelplek en de variatie in het aanbod te verhogen; Duidelijk te maken 

bij initiatieven van buurtbewoners in hoeverre de gemeente financieel kan bijdragen aan plannen van 

buurtbewoners en op welke termijn; Creatief te zijn en zich in te zetten om met de huidige middelen het 

huidige beleid voort te zetten. Zie ook bij moties nrs. 81, 82, 88 en 115.

De uitvoering van de motie is betrokken bij het nieuwe speelruimtebeleidsplan. Over het nieuwe 

speelruimtebeleidsplan is voortgangsbericht gegeven via het Mededelingenblad 2019/13 van 22 maart 

'19. Het plan wordt naar verwachting aan de raad voorgelegd in oktober  '19. Zie ook moties nrs. 81, 

82, 88, 115 en 145.

Brommersma

81 30-06-16 Motie Speelruimtebeleid (M47):  Vraagt het college: om tenminste een lokale ondernemer uit te nodigen 

om een offerte te laten brengen bij projecten in het kader van speelvoorzieningen; dit in het beleidsplan 2016-

2026 nadrukkelijk als 'ander belangrijk thema' naast burgerparticipatie en onderhoud en inspectie op te 

nemen. 

De uitvoering van de motie is betrokken bij het nieuwe speelruimtebeleidsplan. Over het nieuwe 

speelruimtebeleidsplan is voortgangsbericht gegeven via het Mededelingenblad 2019/13 van 22 maart 

'19. Het plan wordt naar verwachting aan de raad voorgelegd in oktober  '19. Zie ook bij moties nrs. 

80, 82, 88, 115 en 145.

Brommersma

82 30-06-16 Motie Speelruimtebeleid, Avontuurlijk spelen (M48 )9-11-2018 Vraagt het college: Bij de uitwerking 

van het speelbeleidsplan een inhoudelijke visie op spelen en speelvoorzieningen te ontwikkelen, en daarbij 

het concept van Avontuurlijk spelen nadrukkelijk te betrekken. 

De uitvoering van de motie is betrokken bij het nieuwe speelruimtebeleidsplan. Over het nieuwe 

speelruimtebeleidsplan is voortgangsbericht gegeven via het Mededelingenblad 2019/13 van 22 maart 

'19. Het plan wordt naar verwachting aan de raad voorgelegd in oktober  '19. Zie ook bij moties nrs. 

80, 81, 88, 115 en 145.

Brommersma

86 3-11-16 Plan van aanpak verduurzaming Jagtlust (10-M2): Vraagt het college: om in 2017 een concreet Plan 

van Aanpak op te stellen voor het verduurzamen van Jagtlust en het fractiehuis en daarbij een 

gespecificeerde kostenraming en planning in de tijd te presenteren

Het Plan van Aanpak wordt in breder perspectief betrokken bij het MeerJarenOnderhouds-Programma. 

Over de uitvoering van de motie volgt informatie via het Mededelingenblad in september  '19.

Smolenaers

88 3-11-16 Ambitieniveau speelruimte (10-M7): Roept het college op: een sterkere ambitie te laten zien voor zowel 

jeugd als ouderen; ontwikkeling en onderhoud van speelruimte tot stand brengen in samenspraak met 

omwonenden en betrokkenen waaronder kinderdagverblijven, scholen en seniorencomplexen; de kwaliteit 

van speeltoestellen na 10 jaar te evalueren; het budget hiervoor vanaf 2017 te verhogen met €5000,- per 

jaar, dat extern wordt gezocht. 

De uitvoering van de motie is betrokken bij het nieuwe speelruimtebeleidsplan. Over het nieuwe 

speelruimtebeleidsplan is voortgangsbericht gegeven via het Mededelingenblad 2019/13 van 22 maart 

'19. Het plan wordt naar verwachting aan de raad voorgelegd in oktober  '19. Zie ook bij moties nrs. 

80, 82, 83, 115 en 145.

Brommersma

102 30-03-17 Woonbeleid (motie vreemd aan de agenda):  Vraagt het college:  Vooruitlopend op de pilot 'kern De Bilt' 

omgevingsvisie het terrein het HF Witte in ontwikkeling te nemen. Voortvarend en met spoed de bouw van 

sociale huurwoningen op te pakken op de locatie rond het HF Witte. Het bestemmingsplan binnen ?én jaar 

vast te stellen zodat in de tweede helft van 2018 gestart kan worden met de bouw van deze woningen . Voor 

de uitvoering van dit project ook andere corporaties serieus in overweging te nemen.

Ter uitvoering van de motie is een kredietvoorstel uitgebracht in mei '17. Voortgangsinformatie is 

gegeven via het Mededelingenblad 2018/01 van 5 januari '18. Over de ruimtelijke hoofdstructuur van 

het gebied volgt een voorstel in september  '19.

Smolenaers

112 18-05-17 Opnemen Dr. Melchiorbank op lijst gemeentelijke monumenten (18-M): Vraagt het college:  Te 

onderzoeken hoe en waar er geld te vinden is voor de renovatie van de monumentale Dr Melchiorbank, 

Advies te vragen aan de monumentencommissie over het opnemen van de Dr Melchiorbank op de lijst van de 

gemeentelijke monumenten,  Na te denken over een mooie plek voor de opgeknapte Dr Melchiorbank 

indachtig de overwegingen van het burgercomité uit 1927/28, De raad het liefst voor 11 oktober 2017 

hierover te rapporteren.

Over de uitvoering van de motie volgt informatie via het Mededelingenblad nadat duidelijk is of 
particuliere intiatieven tot verplaatsing van de Melchiorbank leiden.

Smolenaers

113 18-05-17 Renovatie c.q. nieuwbouw sporthal H.F. Wittecentrum (19-M): Spreekt uit: Dit jaar nog de 

planvorming voor renovatie of nieuwbouw van de  sporthal H.F. Witte te willen starten. 

Over de uitvoering van de motie en de samenhang met motie woningbouw op H.F. Witteterrein (zie 

moties nr. 102) is voortgangs-informatie gegeven via het Mededelingenblad 2018/01 van 5 januari '18. 

Over de ruimtelijke hoofdstructuur van het gebied volgt een voorstel in september  '19.

Bakker

115 22-06-17 4-M6 Motie Speelbeleidsplan:  Vraagt het colleg: Het scenario "basis" te vervangen door het scenario 

"voortvarend", hiervoor structureel € 10.000 ter beschikking te stellen en de budgettaire ruimte daarvoor te 

vinden in vermindering van de daling van de belastingdruk. Zie ook bij moties nrs. 80, 82, 83 en 88.

De uitvoering van de motie is betrokken bij het nieuwe speelruimtebeleidsplan. Over het nieuwe 

speelruimtebeleidsplan is voortgangsbericht gegeven via het Mededelingenblad 2019/13 van 22 maart 

'19. Het plan wordt naar verwachting aan de raad voorgelegd in oktober  '19. Zie ook bij moties nrs. 

80, 82, 83, 88 en 145.

Brommersma

123 9-11-17 5-M2 (motie Voorrang H.F. Witte, D66 en CDA). Vraagt het college: De sporthal bij het H.F. 

Wittecentrum bovenaan de prioriteitenlijst te plaatsen in het nieuwe grond- en vastgoedbeleid

De uitvoering van de motie wordt betrokken bij de uitvoering van moties nr. 102. Voortgangs-

informatie is gegeven via het Mededelingenblad 2018/01 van 5 januari '18. Over de ruimtelijke 

hoofdstructuur van het gebied volgt een voorstel in september  '19.

Smolenaers

125 9-11-17 5-M6 (motie Openbaar groen optimaliseren, BDB). Vraagt het college: Een investeringsplan uit te 

werken voor verbetering van het openbaar groen waarbij aandacht wordt gegeven aan de verontrustende 

berichten betreffende het insectenstand en vogelstand.

Informatie over de uitvoering van de motie is gegeven via het Mededelingenblad 19/26 van 28 juni 
'19.   AFVOEREN

Brommersma

126 9-11-17 5-M8 (motie Draagvlakonderzoek (wind)energie , CDA). Vraagt het college:  een plan te maken om per 

kern met inwoners in gesprek te gaan over de energietransitie; dit plan uiterlijk in voorjaar 2018 aan de raad 

voor te leggen.

Informatie over de uitvoering van de motie is gegeven via het Mededelingenblad 2018/17 van 26 april 

'18. Het onderwerp maakt onderdeel uit van de duurzaamheidsagenda 2019-2022, uitgebracht  voor 

raadsbehandeling in juni '19.  AFVOEREN

Brommersma

127 9-11-17 5-M23 (motie Fietsbewegwijzering, D66). Vraagt het college:  Om de nog niet voltooide quick-wins voor 

2017 uit het rapport Prioriteiten Fietsnetwerk zo spoedig mogelijk uit te voeren, De fietsbewegwijzering op 

korte termijn te verbeteren,  Fietsers in onze gemeente via (sociale) media op te roepen suggesties te geven 

voor verbeteringen in de routering en fietsbewegwijzering binnen de kernen.

Uitvoering van de motie wacht op nadere duidelijkheid over financieringsmogelijkheden van de 

provincie. Naar verwachting volgt daarover informatie via het Mededelingenblad in juli  '19. 

Landwehr

130 30-11-17 7-M1 (motie Haast maken met uitvoeringsnota detailhandel). Vraagt het college:  In het eerste 

kwartaal van 2018 een leegstandsverordening te presenteren met duidelijke keuzes voor de raad over hoe de 

raad deze verordening zou kunnen invullen; In het eerste kwartaal van 2018 de raad een 

uitvoeringsprogramma te presenteren met daarin opgenomen de leegstandsverordening.

Over de leegstandsverordening is een disucussienotitie besproken de vergadering van de commissie 
Openbare Ruimte op 16 mei '19.    AFVOEREN

Bakker

135 22-2-2018, tevens 

raad 28-05-19

9-M1 Motie vreemd aan de agenda: openbaar toilet centrum Bilthoven . Vraagt het college:  de regie 

te nemen voor de realisatie van een openbaar universeel toilet in het centrumgebied van Bilthoven;  hierbij 

ook de werkgroep Toegankelijkheid van de Adviesraad Sociaal Domein te betrekken;  in overleg te treden met 

bewoners en ondernemers over de locatie van dit toilet en de financiering; zorg te dragen dat het onderhoud 

en schoonmaken van dit toilet goed geregeld is;  de raad voor het einde van 2018 of zoveel eerder als 

mogelijk is, een plan voor te leggen voor een openbaar universeel toilet in het centrumgebied van Bilthoven. 

Portefeuillehouder Landwehr antwoordt dat hij terugkomt op alle vier de moties die verband houden met het 

openbare toilet. 

Over de uitvoering van de motie zijn gesprekken gaande met een ontwikkelaar in het centrumplan. Na 
afronding de gesprekken volgt informatie via het Mededelingenblad in 4e kwartaal '19.

Landwehr

141 18-11-08 M16, Extra aandacht afvalbeleid

Vraagt het college:

- Te gaan communiceren in het desbetreffende gebied dat u bekeurt voor illegale dumping van huisafval;

- Niet de boetes te verhogen maar de pakkans te vergroten door regelmatig de BOA’s in te zetten om actief 

bewoners te vragen te melden wanneer dumping.

- In de lokale media (digitaal) te gaan communiceren dat er sprake is van de illegale dumping van huisafval 

en dat er bekeurd gaat worden.

Informatie volgt  via het Mededelingenblad in augustus  '19. Potters

142 18-11-08 M19, Opnemen vragen vuurwerk in de Beleidsmonitor 2019

Vraagt het college:

- In de Beleidsmonitor 2019 vragen op te nemen over hoe vuurwerkoverlast (knal- en siervuurwerk) wordt 

ervaren, over het nut en het uitbreiden van vuurwerkvrije zones.

- De resultaten hiervan voor te leggen aan de raad en dienaangaande een raadsvoorstel te doen voor de 

jaarwisseling 2019/2020.

Informatie volgt  via het Mededelingenblad in het 4e kwartaal '19. Potters

143 18-11-08 M20, Stimulering wijkgerichte aanpak criminaliteit

Vraagt het college:

- Open te staan voor vragen van inwoners om steun bij de aanschaf van deze WhatsApp preventie borden

- In samenspraak met deze groepen op de invalswegen en paden van deze wijken/straten deze 

preventiebordjes te gaan plaatsen.

In 2019 wordt een bijeenkomst voor de beheerders van WhatsApp-groepen georganiseerd. Daarbij 

wordt ook de wens voor het plaatsen van preventiebordjes geagendeerd. Informatie volgt via het 

Mededelingenblad in 4e kwartaal  '19

Potters

144 18-11-08 M23, Optimaliseren subsidiemogelijkheden

Vraagt het college:

1. In U10-verband het initiatief te nemen tot het optimaliseren van het gebruik van de beschikbare 

subsidiemogelijkheden;

2. de raad hierover te rapporteren bij de behandeling van de Voorjaarsnota 2019 of zoveel eerder als 

mogelijk is.

Informatie over de uitvoering van deze motie is gegeven via het Mededelingenblad 2019/27 van 5 juli 
'19.   AFVOEREN

Smolenaers



145 18-11-08 M25, Speelvoorziening centrum Bilthoven

Verzoekt het college:

1. Te onderzoeken of er in het centrumplan Bilthoven ruimte gevonden kan worden voor een centraal 

gelegen (eventueel verplaatsbare, 'plug and play') speelvoorziening als beschreven door de initiatiefnemers 

van de petitie, die uitdaging biedt voor niet alleen jonge kinderen maar ook de groep van 7 tot 13 jaar;

2. Als dit niet mogelijk is een alternatieve locatie voor een dergelijke voorziening te vinden binnen centrum 

Bilthoven;

3. De inwoners en lokale ondernemers hierbij nauw te betrekken.                                                         

Commissie 11 april 2019: de uitvoering van de motie wordt nu gekoppeld aan het speelruimtebeleidsplan, 

maar de motie betreft een specifieke locatie in plaats van algemeen beleid. De motie moet afzonderlijk 

worden behandeld en worden losgekoppeld van het beleid.  

Raad 18 april 2019, Vragenhalfuur: De wethouder zegt toe samen met de betrokkenen te zoeken naar een 
locatie voor een speeltuin in het centrum, conform de motie Speelvoorziening centrum Bilthoven van 8 
november 2018.

De uitvoering van de motie is betrokken bij het nieuwe speelruimtebeleidsplan. Over het nieuwe 

speelruimtebeleidsplan is voortgangsbericht gegeven via het Mededelingenblad 2019/13 van 22 maart 

'19. Het plan wordt naar verwachting aan de raad voorgelegd in oktober  '19. Zie ook bij moties nrs. 

80, 82, 83, 88 en 115.

Landwehr

146 18-11-08 M26, Positieverbetering LHBTI’s in de gemeente De Bilt

Vraagt het college:

• om op basis van het Regenboog stembusakkoord een breed actieplan op te stellen gericht op:

1. Het voeren van inclusief beleid met aandacht voor LHBTI's.

2. Het bevorderen van veiligheid van LHBTI's

3. Het ondersteunen van jongeren om LHBTI-acceptatie te bevorderen.

4. Het ondersteunen van kwetsbare LHBTI-groepen om zich veilig en prettig te voelen.

5. Het vergroten van zichtbaarheid van LHBTI's, m.n. borgen dat in uitingen van de gemeente duidelijk wordt 

dat alle mensen(ongeacht hun seksuele geaardheid) op gelijkwaardige wijze deel uitmaken van onze 

maatschappij

• LHBTI's en COC Midden Nederland te betrekken bij de ontwikkeling van dit brede actieplan.

• Dit actieplan in april 2019 voor te leggen aan de gemeenteraad met beleidsmaatregelen die gericht zijn op 

uitvoering van het regenboogstembusakkoord in de gemeente De Bilt

Informatie over de uitvoering van de motie volgt via het Mededelingenblad in augustus  '19. Brommersma

147 18-11-08 M27, Opwekking hernieuwbare energie

Vraagt het college:

Bij de uitvoering van het vervolg van het duurzaamheidsprogramma in de periode 2018-2022 m.b.t. tot de 

opwekking van hernieuwbare elektriciteit 

• aandacht te hebben voor en onderzoek te laten doen naar evt. win-win combinaties in de 

landschapstransitie en energietransitie via (evt. tijdelijke) elektriciteitsopwekking als verdienmodel en ook op 

evt. om te vormen landbouwgronden,

• behalve ruimtelijk ingebedde zonneparken ook de optie van kleinere windmolens in onze gemeente hierin 

mee te nemen,

• te starten hiermee in 2020

De in motie benoemde aspecten worden betrokken bij de Startnotitie Regionale Energiestrategie, uit te 
brengen voor behandeling in september '19.

Brommersma

148 18-11-08 M28, Verbetering verkeersveiligheid kruispunt Dorpsweg/Nachtegaallaan te Maartensdijk

Vraagt het college:

- Te onderzoeken op welke wijze de verkeersveiligheid op de kruising Dorpsweg/Nachtegaallaan kan worden 

verbeterd,

- De kruising dienovereenkomstig aan te passen,

- Dit in het eerste kwartaal van 2019 af te ronden.

Informatie volgt via het Mededelingenblad in juli  '19 Landwehr

149 18-11-08 M30, Verkeersafwikkeling bij de ontwikkeling Schapenweide

Vraagt het college:

- Bij de planontwikkeling van de Schapenweide nadrukkelijk de afwikkeling van het verkeer daarin mee te 

nemen,

- Bij realisatie van de plannen tot bebouwing van de Schapenweide, gelijktijdig zorg te dragen voor de 

uitvoering van adequate verkeersmaatregelen.

Een raadsvoorstel over herontwikkeling van de Schapenweide is uitgebracht voor behandeling in juli 
'19.   AFVOEREN

Landwehr

150 18-11-08 M31, Plaatsen digitale informatieborden

Vraagt het college:

• Om bij de aanpassing van het reclamebeleid het plaatsen van digitale informatieborden op de 

toegangswegen van de verschillende kernen mee te nemen.

• De kosten te dekken uit directe reclame inkomsten op of rond deze digitale informatieborden.

Informatie volgt  via het Mededelingenblad in september  '19. Brommersma

152 18-11-08 M34, Hartjesborden zoals in Montfoort

Vraagt het college:

Het mogelijk te maken dat er in deze gemeente hartjesborden kunnen komen en hiervoor binnen lokale 

organisaties en bedrijven draagvlak en financiële ruimte te zoeken.

Informatie volgt  via het Mededelingenblad in juli  '19. Landwehr

154 18-11-29 8-M46,  Openbare speelvoorziening Utrechtseweg 341. Vraagt het college dat binnen de 

nieuwbouwlocatie een bij de wijk passende openbare speelvoorziening voor kinderen wordt gerealiseerd

De afwikkeling van deze motie wordt meegenomen in de fase ontwerpbestemmingsplan. Het initiatief 

voor het opstellen van een ontwerpbestemmingsplan is aan de initiatiefnemer.

Brommersma

155 18-11-29 8-M47, Visie op de bescherming van de natuur- en cultuurhistorische waarden bij het plan Verwelius. 

Vraagt het college:

- Bovenstaande visie van de gemeenteraad van De Bilt nadrukkelijk mee te nemen in de verdere uitwerking 

van de ruimtelijke randvoorwaarden richting bestemmingsplan;

- De raad tijdig mee te nemen indien er afwijkingen zijn op deze visie.

De afwikkeling van deze motie wordt meegenomen in de fase ontwerpbestemmingsplan. Het initiatief 

voor het opstellen van een ontwerpbestemmingsplan is aan de initiatiefnemer.

Landwehr

156 18-11-29 8-M48, Opnemen middeldure huur Utrechtseweg 341,  Vraagt het college:

 in de onderhandelingen met de projectontwikkelaar mee te nemen dat er ook middeldure huurwoningen in 

het plan worden opgenomen,

 hierbij gebruik te maken van het besluit ruimtelijke ordening dat de mogelijkheden biedt om het 

bestemmingsplan hierop aan te passen.

De afwikkeling van deze motie wordt meegenomen in de fase ontwerpbestemmingsplan. Het initiatief 

voor het opstellen van een ontwerpbestemmingsplan is aan de initiatiefnemer.

Landwehr

157 18-11-29 8-M50, Rustgebied NNN. Vraagt het college: maatregelen in het bestemmingsplan voor te schrijven opdat 

het NNN ter plaatse als een rustgebied kan functioneren.

De afwikkeling van deze motie wordt meegenomen in de fase ontwerpbestemmingsplan. Het initiatief 

voor het opstellen van een ontwerpbestemmingsplan is aan de initiatiefnemer.

Landwehr

159 19-01-31 M2-2019 Continuïteit rekenkamercommissie. Nog dit jaar met een aanvullend voorstel te komen 

waarbij de verordening zodanig wordt aangepast dat de externe leden na de eerste termijn overlappende 

termijnen hebben. 
160 19-01-31 M6-2019 Geen ballonnen meer oplaten.                                                                                                 

Vraagt het college: 1) Over te gaan tot verbieden van het oplaten van ballonnen bij evenementen die

vergunningsplichtig zijn door dit te verwerken in het gemeentelijk evenementenbeleid;

2)  En daarover duidelijk te communiceren naar de inwoners en onze ondernemers

Uitvoering van deze motie wordt betrokken bij de actualisatie van het evenementenbeleid. Nadere 

informatie volgt via het Mededelingenblad in september  '19. Zie ook motie nr. 162 en toezegging B&B 

nr. 171.

Potters

162 19-02-21 M13-2019 Vereenvoudiging aanvraag vergunning evenementen  Vraagt het college:

• Op korte termijn, het tweede kwartaal van 2019 met een voorstel te komen voor een eenvoudigere 

procedure

• In dit voorstel op te nemen hoe hulp of assistentie vanuit de gemeente bij de voorbereiding van de 

vergunningaanvraag ingezet kan worden

• Aanvragen voor evenementen met een repeterend karakter voor meerdere jaren (bijvoorbeeld 5 jaar) 

afgegeven kan worden.

Uitvoering van deze motie wordt betrokken bij de actualisatie van het evenementenbeleid. Nadere 

informatie volgt via het Mededelingenblad in september  '19. Zie ook motie nr. 160 en toezegging B&B 

nr. 171.

Potters

163 19-03-28 M18-2019 Eerlijke beloning voor werkenden in kunst en cultuur Roept het college op:

- de Fair Practice Code Cultuur te hanteren als leidraad bij het maken van subsidieafspraken in de 

cultuursector

- de Fair Practice Code te hanteren bij de projecten en activiteiten in de kunst- en cultuursector waarbij de 

gemeente zelf opdrachtgever is

Informatie over de uitvoering van deze motie is gegeven via het Mededelingenblad 2019/26 van 28 
juni '19.   AFVOEREN

Smolenaers

164 19-03-28 M20-2019 Vaststellen bestemmingsplan 'Golfbaan Ruigenhoek Vraagt het college:

- er bij het waterschap op aan te dringen de afspraken met de bewoners na te komen en indien

nodig te bemiddelen tussen partijen.

Na overleg met de initiatiefnemer volgt informatie via het Mededelingenblad in september '19. Landwehr

166 19-03-28 M22-2019 Maak fractiedeclaraties makkelijker toegankelijk voor burgers Verzoekt de griffie:

- om vanaf boekjaar 2018 alle fractiedeclaraties en bijbehorende facturen in het openbare 

Raadsinformatiesysteem (RIS) te plaatsen, waarbij adresgegevens etc. eventueel weggelaten mogen worden.

Staat in het Raadsinformatiesysteem.  AFVOEREN Griffie

167 19-04-18 M27-2019 (motie Digitaal inwonerpanel, D66 e.a.)                                                                                 

Vraagt het college / roept het college op:  

1. Een digitaal inwonerpanel te introduceren bestaande uit inwoners van alle kernen van onze gemeente 

2. Deze inwoners te selecteren op basis van loting

3. In de loting te streven naar een representatieve afspiegeling van de Biltse samenleving

4. Dit digitale inwonerpanel vervolgens minimaal 3 keer per jaar te raadplegen

5. Bij de Kadernota 2019 rekening te houden met de financiële dekking voor dit inwonerpanel, bijvoorbeeld 

binnen de programma’s Bestuur en/of Communicatie. 

Brommersma

168 19-06-20 
Kadernotaraad

2019-M37 Voorstel inhuur externen . Vraagt het college: 
- om in de verslaglegging onderscheid te maken tussen de inhuur vanwege noodzakelijke externe expertise 
en de inhuur vanwege vacatures of ziekmeldingen;
- het budget beschikbaar voor de inhuur vanwege vacatures of ziekmeldingen te maximeren tot 80% van de 
niet ingezette salarisruimte.

169 19-06-20 
Kadernotaraad

2019-M38 Kadernota - MJOP Realisitisch begroten. Roept het college op:  
- De meerjarige onderhoudsprogramma's vanaf 2021 taakgericht te begroten, op basis van een realistische 
inschatting van noodzakelijke onderhouds- en renovatiemaatregelen om ons bezit op basisniveau in orde te 
houden. 

170 19-06-20 
Kadernotaraad

2019-M40 Kadernota - Bedrijfsvoering. Vraagt het college:
• Per kwartaal, ingaande het 4e kwartaal van 2019, de raad te voorzien van een rapportage van de omvang 
der personeelsformatie, ziekteverzuim en inhuur ter vervanging van deze formatie. 
• De betreffende kengetallen op te nemen in de bestaande P&C-stukken (voorjaarsnota, begroting, 
jaarrekening) bij het onderdeel organisatieontwikkeling, zodat er ook eenduidig, in samenhang en op het 
juiste moment verantwoording kan plaatsvinden richting de raad. 

171 19-06-20 
Kadernotaraad

2019-M41 Kadernota - Budget voor rekenkamercommissie. Vraagt het college:  
- In de kadernota 2020-2023 zoals in eerdere jaren € 35.000 per jaar te budgetteren voor de 
rekenkamercommissie en daar in de begroting een passende oplossing voor te vinden. 
- Een ‘rekenkamerreserve’ in te bouwen in geval een budget in een jaar niet helemaal is opgemaakt.



Lijst van tot en met de raadsvergadering op 27 juni 2019 aan het college ter beantwoording of voor advies overgedragen brieven 
·       Het college legt een kopie van de antwoordbrief ter inzage voor de raad.

·       Stukken die conform het delegatiebesluit zijn overgedragen aan het college staan niet op deze lijst.

Datum ontvangst Onderwerp Afzender Datum raadsbesluit tot overdracht

Datum ter inzage leggen 

antwoordbrief Portefeuillehouder Team Medewerker

9-07-18 Inbreng mei 2018, Begeleidende brief, Artikel Participatie 

(verseonnr. 263961)

Direct omwonenden Schapenweide 27-9-2018 Antwoord volgt naar verwachting in 

september  '19.

Landwehr Strategie Ronald

2-11-2018 resp. 4-2-

2019

Gang van zaken rond afbreken mediation (verseonnrs. 271672 

en 271753) Nota bene: Dit is geen cat. II maar een cat. III 

brief. Dwz: Het college van b. en w. bereid concept antwoord 

Dhr. N. R. 31-1-2019 resp. 21-2-2019 Conceptantwoord volgt in september 

'19.

Potters Centrale Onderst. Jitske?

4-02-19 De fractie van de ChristenUnie stelt voor (vervolg)brief nr. 4 over 

mediation te betrekken bij de concept antwoordbrief die het 

college opstelt n.a.v. een eerste brief (brief nr. 9 LIS januari 

2019). De voorzitter zegt toe het verzoek over te brengen aan 

het college. 

Nico Rengers 21-2-2019 Conceptantwoord volgt in september 

'19.

Potters Centrale Onderst. Anny

10-04-19 Advies inzake Beleidsregels Jeugd 2019 (Verseonnr. 273555) 

Nota bene: Dit is geen cat. II maar een cat. III brief. Dwz: Het 

college van b. en w. bereid concept antwoord voor.

Adviesraad Sociaal Domein 18-4-2019 Conceptbrief volgt in september '19. Bakker Sociaal Domein

10-04-19 Advies inzake Beleidsregels Wmo (Verseonnr. 273557). Nota 

bene: Dit is geen cat. II maar een cat. III brief. Dwz: Het 

college van b. en w. bereid concept antwoord voor. Adviesraad Sociaal Domein

18-4-2019 Conceptbrief volgt in september '19. Brommersma Sociaal Domein Tolinda

10-04-19 Advies inzake woningbouwambities De Bilt (Verseonnr. 273559).  

Nota bene: Dit is geen cat. II maar een cat. III brief. Dwz: Het 

college van b. en w. bereid concept antwoord voor.

Adviesraad Sociaal Domein 18-4-2019 Conceptantwoord volgt in juli '19. Smolenaers Groene Kernen Bas v.L.

27-05-19 Advies inzake Strategische Kaders Participatiewet 2019  

(Verseonnr. 275518) 

Adviesraad Sociaal Domein 27-6-2019

24-5-2019  - 

ontvangen door 

raadsgriffie op 6-6-19 

Brief inwoner aan College aangaande melding onbehoorlijk 

bestuur c.q. mogelijk frauduleus handelen. Met bijlagen: 

Schermafbeeldingen De Bilt Mijn Zaken + Ontvangstbevestiging 

klacht (verseonnr. 275313)

Inwoner 27-6-2019


